
AABENRAA RIDEKLUB MØNTERHØJ 

Referat fra mødet i bestyrelsen den 24. juni 2015 kl 19:30 hos Solvejg 

 

Deltagere: Solvejg, Annette og Hans Henrik 

 

1. Siden sidst 

Solvejg har talt med Jens Trabjerg fra JBK. Både til JBK i Odense og DV i Herning rides 

på en Walberbund, som køres ud og gemmes fra år til år. Bunden efter EM i Herning 

blev solgt til favorabel pris. Så drømmene om fiberbunden er dermed aflivet, med 

mindre der dukker et særdeles billigt tilbud op fra .... Indtil da aftaler Solvejg med 

Torben og Sønke, hvad der skal puttes i bunden og sørger for at bestille så vores 

tilskud (kr. 20.000) udnyttes optimalt. Er der indsigelser eller andre forslag, kan 

drøftes det på førstkommende bestyrelsesmøde. 

Solvejg har fra ”§18 midler” skaffet kr. 5.000 til køb af en gasgrill. 

  

2. Arbejdslørdag (1. august) 

 

Der er arbejdslørdag den 1. august, hvor følgende opgaver gerne skulle udføres: 

 

 Rydde loftsrummet for tidligere lejeres efterladenskaber samt gennemgå de 

papirer, der ligger over loftsrummet. HH gennemgår papirer AL. 

 Oprydning i sekretariatet 

 Oprydning i skabene i rytterstuen 

 Oprydning/salg i klubbens sadeltøj 

 Opsætning af højskabe i fyrrummet 

 Oprydning i fyrrummet 

 Bortskaffelse af de store glaspartier der står i halmladen 

 

3. Næste bestyrelsesmøde 

 

Næste bestyrelsesmøde fastsattes til 1. august 2015 kl. 09:00 – 10:00 i rytterstuen. 

 

Den 27. juli 2015 

 

Hans Henrik 

 


